
 

SV: Eigen bijdrage voor opvang Oekraïner wordt niet geïnd? 

 

Hoofddorp, 27 augustus 2024. 

Geacht college. 

Naar aanleiding van de vele persberichten in de landelijke pers, o.a. in de Telegraaf op 

maandag 26 augustus 2024, met betrekking tot het NIET innen van een eigen bijdrage voor 

gevluchte Oekraïners in vele gemeentes, heeft onze fractie enkele vragen. 

• Bent u op de hoogte van de verschenen persberichten betreffende deze casus? 

• Worden er of zijn er in Haarlemmermeer al rekeningen voor deze (zeer lage) eigen 

bijdrage aan deze doelgroep verzonden?                                                                                                           

– Zo ja, hoeveel?  - Zo nee, waarom niet? 

• Mochten er nog geen rekeningen zijn verzonden, worden deze eigen bijdrages later 

dan wel met terugwerkende kracht van 01 juli 2024 (in werking treden wet) alsnog in 

rekening gebracht?                                                                                                                       

-Zo ja, oké - Zo nee, waarom niet? 

• Mocht Haarlemmermeernet als vele gemeenten nog geen eigen bijdrage innen, is het 

college het dan met Forza! eens dat door deze handelswijze het draagvlak voor deze 

opvang, onnodig onder druk wordt gezet?                                                                             

– Zo nee, waarom niet en hoe ziet u dit dan? 

• Bent u het met onze fractie eens dat deze eigen bijdrage gewoon bij élke opgevangen 

en in de gemeentelijke basisadministratie opgenomen Oekraïner in rekening kan 

worden gebracht? Ben u het met Forza! eens dat het dan aan de Oekraïners is om 

kwijtschelding van deze eigen bijdrage aan te vragen, als deze van mening is dat hij/zij 

dit niet kan betalen?                                                                                                                   

– Zo nee, waarom niet als dit wel voor “Nederlanders” kan? 

• Mochten er nog geen inningen plaatsvinden, kan het college dan aangeven wanneer 

deze rekeningen wél verzonden gaan worden?                                                                     

– Zo nee, waarom niet? 

 

 

In afwachting van uw antwoord,  

 

Yasmine Bouwhuis, Raadslid Forza! Haarlemmermeer 

Paul Vermeulen, commissielid Forza! Haarlemmermeer 


